

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT										
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT										
CONVEYING PARTY DATA											
<table border="1"> <thead> <tr> <th>Name</th> <th>Execution Date</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>ASTRAZENECA AB</td> <td>12/06/2012</td> </tr> </tbody> </table>		Name	Execution Date	ASTRAZENECA AB	12/06/2012						
Name	Execution Date										
ASTRAZENECA AB	12/06/2012										
RECEIVING PARTY DATA											
<table border="1"> <tr> <td>Name:</td> <td>NEOMED INSTITUTE</td> </tr> <tr> <td>Street Address:</td> <td>7171 rue Frederick-Banting</td> </tr> <tr> <td>City:</td> <td>Montreal</td> </tr> <tr> <td>State/Country:</td> <td>CANADA</td> </tr> <tr> <td>Postal Code:</td> <td>H4S 1Z9</td> </tr> </table>		Name:	NEOMED INSTITUTE	Street Address:	7171 rue Frederick-Banting	City:	Montreal	State/Country:	CANADA	Postal Code:	H4S 1Z9
Name:	NEOMED INSTITUTE										
Street Address:	7171 rue Frederick-Banting										
City:	Montreal										
State/Country:	CANADA										
Postal Code:	H4S 1Z9										
PROPERTY NUMBERS Total: 2											
<table border="1"> <thead> <tr> <th>Property Type</th> <th>Number</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Patent Number:</td> <td>7906654</td> </tr> <tr> <td>Patent Number:</td> <td>8093402</td> </tr> </tbody> </table>		Property Type	Number	Patent Number:	7906654	Patent Number:	8093402				
Property Type	Number										
Patent Number:	7906654										
Patent Number:	8093402										
CORRESPONDENCE DATA											
<p>Fax Number: 5148457874 <i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i></p> <p>Phone: 514-987-6242 Email: desaulniers@robic.com Correspondent Name: ROBIC Address Line 1: 1001 Square-Victoria, Bloc E -8th Floor Address Line 4: Montreal, CANADA H2Z 2B7</p>											
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	015427-47,48										
NAME OF SUBMITTER:	Gabrielle Moisan										
<p>Total Attachments: 6 source=015427-47-48Assignment#page1.tif source=015427-47-48Assignment#page2.tif source=015427-47-48Assignment#page3.tif source=015427-47-48Assignment#page4.tif source=015427-47-48Assignment#page5.tif source=015427-47-48Assignment#page6.tif</p>											

OP \$80.00 7906654

ROBIC, MONTRÉAL, CANADA

**CANADA- USA-WORLDWIDE
CANADA-ÉTATS-UNIS-MONDIALE**

CESSION / ASSIGNMENT

Entre
Le Cédant:

By and between
The Assignor:

ASTRAZENECA AB

dont l'adresse d'affaires est :

whose business office address is:

**S-151 85 Södertälje
Suède/Sweden**

et le Cessionnaire:

and the Assignee:

NEOMED INSTITUTE

dont l'adresse d'affaires est :

whose business office address is:

7171 rue Frederick-Banting, Montréal, Québec, H4S 1Z9, Canada

Par les présentes, le Cédant vend, cède, transfère et transporte (et confirme ce qui précède) au Cessionnaire, tous ses droits, titres et intérêts au Canada, aux États-Unis et partout ailleurs à travers le monde, en contrepartie de 10\$ et autres bonnes et valables considérations, dont réception et suffisance sont reconnues:

The Assignor hereby sells, assigns, transfers and delivers (and confirms the foregoing) to the Assignee all its rights, titles and interests in Canada, the United States, and everywhere else throughout the world, in consideration of 10\$ and other good and valuable considerations, the receipt and sufficiency of which is hereby acknowledged:

-dans et à l'invention intitulée:

-in and to the invention entitled:

**BENZIMIDAZOLE DERIVATIVES USEFUL IN TREATMENT OF VALLINOID RECEPTOR TRPV1
RELATED DISORDERS**

(« l'**Invention**») telle que décrite en détail et/ou revendiquée:

(the "**Invention**") as fully described and/or claimed:

-dans la demande de priorité No 60/837,249 déposée le 11 août 2006 aux États-Unis;

-in the Priority application serial No 60/837,249 filed on August 11, 2006 in the United States;

-dans la demande de brevet internationale PCT No PCT/SE2007/000720 qui a été déposée le 10 août 2007; et

-in the International PCT application No PCT/SE2007/000720 which was filed on August 10, 2007; and

-toutes les demandes ou brevets en découlant, incluant les demandes et les brevets identifiés à l'Annexe A jointe aux présentes (« collectivement les « Brevets »).

-all corresponding patent applications and patents issued therefrom, including the applications and patents identified in Schedule A attached hereto (collectively the "Patents").

Le Cédant s'engage également à signer tous les documents et formulaires qui pourraient s'avérer nécessaires pour donner effet à cette cession, notamment continuer la poursuite de ces demandes et déposer d'autres demandes au Canada, aux États-Unis et ailleurs dans le monde sur l'Invention et sur toutes inventions décrites dans les Brevets, au nom du Cessionnaire.

The Assignor further agrees to execute all the forms and papers and to do all other things which may be necessary to give effect to this Assignment, that may be necessary to pursue said applications and/or to file other applications in Canada, the United States and everywhere else throughout the world, for the Invention and the inventions described in the Patents, in the name of the Assignee.

Le Cédant vend, cède et transfère par les présentes audit Cessionnaire, le droit d'intenter un litige et de demander des dommages et toutes autres formes d'indemnisation à des tiers pour des contrefaçons passées, pour un usage non autorisé de l'Invention et les inventions revendiquées dans les Brevets, fait avant ou à la date de cette cession, des Brevets, au Canada, aux États-Unis et partout ailleurs à travers le monde.

The Assignor hereby sell, assign and transfer to the Assignee the right to bring action and claim damages and any other forms of indemnification from third parties for past infringements, for unauthorised use of the Invention and the inventions claimed in the Patents whether occurring before or on the date of this Assignment, in Canada, the United States, and everywhere else throughout the world.

Le Cédant s'engage également à communiquer au Cessionnaire ou ses représentants tous faits concernant cette invention et dont le Cédant a connaissance; à faire toute déclaration nécessaire, et de façon générale à faire tout ce qui est possible pour aider le Cessionnaire, ses successeurs et cessionnaires, à obtenir et mettre en œuvre la protection appropriée pour ladite invention au Canada, aux États-Unis et partout à travers le monde.

The Assignor further agrees to communicate to the Assignee or its representatives any facts known to the Assignor respecting said invention, make all rightful declaration and generally do everything possible to aid said Assignee, its successors and assignees, to obtain and enforce proper protection for said invention in Canada, the United States and everywhere else throughout the world.

Les présentes devant permettre au Cessionnaire, ses successeurs et/ou ses cessionnaires, d'être propriétaire de façon complète et entière, de la même façon que l'aurait été le Cédant, n'eut été de ce transfert et cette cession, l'Invention, les demandes pour l'Invention, les Brevets et les inventions revendiquées dans les Brevets.

The foregoing will allow the Assignee, its successors and/or assignees, to own, fully and entirely, in the same way as would have been the Assignor had not this transfer and assignment been made, the Invention, the applications for the Invention, the Patents and the Inventions claimed in the Patents.

Le Cédant donne le pouvoir à la firme ROBIC, 1001, Square Victoria - Bloc E - 8^{ème} Étage, Montréal, Québec, CANADA, H2Z 2B7, d'insérer d'autres informations, tels la date d'exécution, ou le numéro des demandes et la date de dépôt des demandes lorsque ces informations seront connues.

The Assignor hereby grants the firm of ROBIC, 1001, Victoria Square - Bloc E - 8th Floor, Montreal, Quebec, CANADA, H2Z 2B7, the power to insert further identification such as the execution date, or the application numbers and the filing date of the applications when known.

La présente cession est régie et interprétée conformément aux lois du Québec et aux lois du Canada qui s'y appliquent.

This assignment shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Province of Quebec and Canada applicable therein.

En cas de contradiction entre la version française et anglaise des présentes, le sens qui convient le plus à la matière des présentes doit être celui applicable. Les termes susceptibles de deux sens doivent également être pris dans le sens qui convient le plus à la matière des présentes.

In the case of a contradiction between the English and French versions of this Assignment, the meaning that best conforms to the subject matter of this Assignment shall apply. Words susceptible of two meanings shall also be given the meaning that best conforms to the subject matter of this agreement.

Signé par le Cédant / Signed by the Assignor: ASTRAZENECA AB

SIGNÉ à/ SIGNED at	Wilmington	Delaware	United States
	(Ville/City)	(Province/State)	(Pays/Country)
Ce/ This	<u>6</u> (jour/day)	jour de/ day of <u>Dece</u> (mois/month)	<u>2012</u> (année/year)

TÉMOIN / WITNESS

Marie Greloch
Nom complet/
Full name: **MARIE GRELOCH**
Titre/Title: **PATENT ASSISTANT**

CÉDANT/ASSIGNOR

David Gryte
Nom complet/
Full name: **David GRYTE**
Titre/title: **Senior Patent Attorney**

LU ET APPROUVÉ PAR LE CESSIONNAIRE/ READ AND APPROVED BY THE ASSIGNEE:
NEOMED INSTITUTE

SIGNÉ à/ SIGNED at Montréal Québec Canada
(Ville/City) (Province/State) (Pays/Country)

Ce/ This 19 jour de/ day of December 2012
(jour/day) (mois/month) (année/year)

Par/By:



Nom/Name: Max FEHLMANN

Titre/Title: President and CEO

**Schedule A - List of patents
AZD6860 - 102290**

Docket	Country	Filing No.	Filing date	Publication No.	Grant No.	Grant date
102290	Argentina	070103620	09-08-2007	AR0632399A1		
102290	Australia	2007282186	10-08-2007		2007282186	20-10-2011
102290	Brazil	PI0715746-0	10-08-2007			
102290	Canada	2660529	10-08-2007			
102290	Chile	2343/2007	10-08-2007			
102290	China	200780038098.8	10-08-2007	101522637		
102290	China	201010003679.1	14-01-2010	101792436		
102290	Colombia	09/008297	10-08-2007			
102290	Ecuador	SP-09-9142	10-08-2007			
102290	Egypt	PCT1173/2009	10-08-2007			
102290	European Procedure (Patents)	07794109.4	10-08-2007	2051967		
102290	Hong Kong	09109333.8	08-10-2009	1130257A		
102290	India	596/DELNP/2009	10-08-2007			
102290	Indonesia	W-200900363	10-08-2007	0492320		
102290	International Procedure	PCT/SE2007/000720	10-08-2007	WO2008/018827		
102290	Israel	196672	10-08-2007			
102290	Japan	523746/2008	10-08-2007			
102290	Malaysia	P120090512	10-08-2007			
102290	Mexico	2009/001496	10-08-2007			
102290	New Zealand	575416	10-08-2007		575416	07-02-2012
102290	Norway	2009/1054	10-08-2007			
102290	Pakistan	956/2007	09-08-2007			
102290	Peru	1076/2007	10-08-2007		8031	27-04-2011
102290	Philippines	1-2009-500279	10-08-2007			
102290	Russian Federation	2009103675	10-08-2007			
102290	Saudi Arabia	110310771	13-10-2010			
102290	Saudi Arabia	07280434	08-08-2007			
102290	Singapore	200900529-9	10-08-2007			
102290	Singapore	201104996-2	08-07-2011	173360		
102290	South Africa	2009/0961	10-08-2007		2009/0961	28-07-2010
102290	South Korea / Republic of Korea	2009/7002681	10-08-2007			
102290	Taiwan	096129068	07-08-2007	200817338		
102290	Thailand	0701004009	10-08-2007	94762		
102290	Ukraine	2009000383	10-08-2007		96764	12-12-2011
102290	United States Of America	60/837249	11-08-2006			
102290	United States Of America	13/023112	08-02-2011		8093402	10-01-2012
102290	United States Of America	11/836221	09-08-2007	2008-0221188A1	7906654	15-03-2011

Schedule A - List of patents
AZD6860 - 102290

Docket	Country	Filing No.	Filing date	Publication No.	Grant No.	Grant date
102290	Uruguay	30533	10-08-2007			
102290	Venezuela	173307	10-08-2007			

Date format: DD-MM-YYYY